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Hej Heidi, 
 
Jag vill lämna följande politikerinitiativ till nämndens möte på tisdag: 
 
Politikerinitiativ 

Trycket på Nyckelviksområdet är stort, inte minst från hundägare i närområdet. Nu väntar alla 
med spänning på den planerade hundrastgården. 

I väntan på hundrastgården tycker jag att man bör se över möjligheten att ge hundägare 
tillgång någon av de stängslade beteshagar som idag (t ex vintertid) är låsta och inte används, 
för att de där ska kunna släppa sina hundar på ett avgränsat område. 

  

Peter Zethraeus (M) 

 


